
Lyssnar politikerna på Segeltorparna?

Segeltorp håller på att omdanas, på gott och ont. Segeltorps Villaägareförening för en 
kontinuerlig dialog med kommunrepresentanter för att hitta lösningar som passar vårt 
område. Förtätningen av villatomter och centrumnära områden påverkar vår livskvalitet. 
Därför är det viktigt att avarter av förtätningsivern lindras.

Just nu är det samråd om ett bostadshus i centrala Segeltorp, Lövdungen 2.  Vi anser att det 
är bra att befolkningsunderlaget ökar för kommers och sociala träffpunkter, speciellt i lägen 
med bra kommunikation.

Presenterat förslag på byggnation är ett exempel på en lösning som bryter mot vad de flesta 
Segeltorparna tycker är passande i området. Dessutom våldför sig  byggnationen på 
befintliga villor genom skuggning av uteplatser under en stor del av året, även under 
sommarmånaderna.

Vi är medvetna om att byggherren vill maximera sin vinst. Politikerna vill bygga många 
lägenheter.  Priset får betalas av Segeltorparna i gement och speciellt av de direkt drabbade 
villaägarna.

Vi hoppas att kommunpolitikerna står på Segeltorparnas sida vid val av lämplig lösning. Vi 
tror att en byggnation på 4 våningar är en lösning som tillmötesgår de flesta.
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